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referat HS-møte Kløfta IL.  

Torsdag 21.04.2022 kl 1900 – 2130 Klubbhuset. 

Til: Steffen Nystrøm, Roar Hanche Olsen, Patrik Stubrud, Amanda M. T. 

Hauge, Kjell Arne Christensen, Rachid Elhajoui, Andre Waage, Tone Lise 

Balchen og Lene K. Håkonsen 

 

Nye styremedlemmer: Marcus Forsbacka, Robert Barhaughøgda 

 

Forhindret: Andre 

 

Referent:  Lene                            Neste referent: Tone Lise 

 

 

   

Agenda Sak Ansvarlig Frist Status 

Sak 1 Godkjenning av innkalling Lene H  OK 

Sak 2 Godkjenning av siste referat 

 

Lene H  OK 

Sak 3 Informasjon styreleder (15 min): 

a. Takke av avtroppende Erlend og Patrik. Andre  

b. Presentasjon av HS og alle presenterte seg.  

c. Konstituering av nytt styre 

d. Sportslig leder - Marcus 

e. Dugnad og arrangement ansvarlig- Kjell Arne 

f. Fairplay, kvalitetsklubb og økonomi – Tone Lise 

g. Kommunikasjon – Amanda 

h. Anlegg - Roar 

i. Material – Rachid 

j. It-ansvarlig - Robert 

k. Hvor finnes info, tilganger m.m. 

 

 

Lene KH 

 

 

 

 

 

Sak 4 Info fra daglig leder (15 min)  

1. Drift klubb status,  

2. Offisiell åpning av e-sporten fortsatt uklart. 

3. Økonomirapport klubb alt tilgjengelig på Teams 

4. Status salgsprodukter og mulighet for å selge på sporten. Vi kan velge 

selv hva vi vil med Umbro. E-sport kan også bruke Umbro t-skjorte 

sport. Steffen sjekker mer om Sporten kan selge bøff og skjerf. Ønske 

om caps og luer 

5. Kommende tidsfrister vi må være obs på 

Steffen   
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Neste møte torsdag 12.05.2022 kl 1900 

 

6. Signaturrett idrettslag. HS gir daglig ledere signaturrett på vegne av 

idrettslaget. Enstemmig vedtatt.  

 

Sak 5 Saker fra sportslig leder (15 min)  

a. Statusrapport fra Sportling utvalg møte (07.03) 

b. Status håndball 

c. Rapport fra vinterferie tilbud. Utsatt 

d. Hvordan skjer overlevering mellom av og påtroppende sportslig 

leder? Utsatt 

e. Arbeid med treningstider hall. 

 

Marcus 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 6 Beslutnings saker. 

a. Senior basketlag. HS støtter, men trenger dialog, info, 
forventningsavklaring. 

 
 
 

  

Sak 7 Runden rundt bordet tilfeldig rekkefølge – info hva skjer overordnet ink 100 

års jubileum, workshop, byttesentral, stopp m.m. 

a. Tone Lise:  

b. Roar: Alt som før. Åpner tennis i løpet av helgen. Volliball og andre 

uteplasser blir tatt suksessivt. UK må lufte sand. Skilter jobbes med. 

c. Kjell Arne: Byttesentral ok og full fart. Kiosken er åpen i Bakkedalen.  

d. Amanda: Nyhetsbrev ut i morgen. Påskeeggene ga mye nye følgere 

og stort engasjement. Fortsetter neste år. Lilys jenteakademi på 

søndag. Stort engasjement og 98 påmeldte. Kostnader er sponset av 

Lilys.  

e. Rachid: Gjennomføring utdeling av drakter. Mangler fortsatt ca 120 

stk. 6-7 lag har fått.  

f. Robert: 

g. Marcus:  

 

    

Sak 8 Innmeldte saker: 

 

   


